
Grundejerforeningen Højdedraget Bogø By 

Bestyrelsesmøde 23. maj 2015 

 

Deltagere: 

Fremmødte: Erik Dalsby, Bent Holmelin Andreasen (næstformand), Marianne W. Jørgensen (kasserer) og 

Ove Ingemann Larsen (formand). Fraværende: John Konggaard Hansen. 

 

 

Ad. 1. Noterede emner fra generalforsamlingen. 

Forslag om brug af vejsalt. Der er rettet henvendelse til grundejerforeningen Fruekilden for at høre deres 

erfaringer med brug af vejsalt. Deres opfattelse efter et forsøg for 2 år siden på Valsen er, at saltet klart 

binder støvet og giver dermed mindre støvgener. Det har kun været brugt i et år og ikke fundet nødvendigt 

efterfølgende. Saltet er muligvis ikke det samme salt som der bruges om vinteren, så der kan være noget 

miljøhensyn der skal tages. 

 

Foreningen har også modtaget et tilbud om støvbinding fra selskabet Dustex. Vi har regnet på det og vi 

finder det alt for dyrt, så dette arbejdes der ikke videre med. 

 

Det er besluttet at gå videre med løsningen omkring vejsalt og det tænkes udført som forsøg på stamvejene 

(Højdedraget og Østkildevej), hvor færdslen er størst. 

 

Flis efter beskæring ved Fruekildevej. Det gøres der ikke noget ved. Det ses ikke nu og til efteråret når 

bevoksningen (ukrudtet) er væk, forventes det at være formuldet. 

 

Et kontingent indbetalt for meget sidste år. Ingen har kontaktet grundejerforeningen om at de har betalt 

for meget. Sagen lukkes. 

 

Lille skov ved Lillemosen. Det blev besluttet at den får lov at vokse. 

 

Fodbold mål. Foreningen har indgået at aftale med en beboer i Sydgrænsen om at opstille et mål i vores 

grundejerforening. Målet kan benyttes af alle, leveres af Sydgrænsen, som også varetager græsslåning 

omkring målet. De nuværende gamle mål der står mellem Højdedraget og Østkildevej vil blive fjernet. 

 

Facebook gruppe. Der er etableret en Facebook gruppe der hedder ’Grundejerforeningen Højdedraget’. 

Denne kan alle beboer i grundejerforeningen søge om optagelse i. Søg efter den, bed om optagelse og vær 

med til at højne sammenholdet i vores grundejerforening. Vi ser frem til din ansøgning. 

  

 

Ad. 2. Regnskab.  

Kasserer jobbet er overdraget fra Erik til Marianne. Kasserer har lavet et nyt regnskabsregneark som efter 

gennemgang er godkendt. Foreningens konto er flyttet til Danske Bank. Der er foretaget en manuel 

indbetaling af kontingent til foreningen. De resterende kontingentindbetalinger vil først blive opkrævet når 

aftalen med Nets er på plads, så automatisk betalingsservice kan etableres. For at det skal kunne lade sig 



gøre skal foreningen være oprettet i Erhvervsstyrelsen med et CVR nummer - Dette er på plads. Endvidere 

skal foreningen være oprettet som FIK kreditor og denne aftale mangler af blive effektueret. Opkrævninger 

kommer senere ud i år end tidligere – men de kommer. 

Foreningens forsikringer tages op til overvejelse / genforhandling. Forsikringsagent indkaldes. 

 

Ad. 3. Grønt udvalg. 

Der er udgravet et paddehul tæt på Stormosen. Ideen til etablering at et sådant blev taget i forbindelse 

med planerne om udvidelsen af projekt Lillemosen. Næste step i projekt Lillemosen er at få skrevet 

ansøgningen om projektet til kommunen. Næstformand rykker for udfyldelse af ansøgning i det grønne 

udvalg og vi tænker at en deadline 1. juli må være en acceptabel tidsfrist. 

Der blev besluttet at igangsætte en klipning af fællesarealerne. Dette kommer til at ske i løbet af juni 

måned. 

 

 

Ad. 4. Vedligeholdelse af veje. 

Der er kommet huller forskellige stedet på vores veje. Det blev besluttet at der laves en gennemgang og 

renovering af vores vejnet. Iværksættes så hurtigt som muligt. 

 

 

Ad. 5. Indkomne forslag.   

Der var indkommet 2 forslag som er lagt ud på vores hjemmeside: 

 

Nedsættelse af kontingent til 500,-. Begrundelse er manglende snerydning og græsslåning sidste år.  

 

Mulighed for sejlads på søen i Stormosen. Bestyrelsen har spottet en vis utilfredshed omkring dette forslag 

og vil rette henvendelse til forslagsstiller. Stormosen er et yndet sted for meget fugleliv og sejlads vil 

forstyrre naturen uhensigtsmæssigt. Sejlads bør være noget der kun foretages hvis det har 

vedligeholdsmæssig hensigt. Forslagsstiller vil blive henvist til Bogø Letten. 

 

Læs venligst forslagene på vores hjemmeside og tilkendegiv din mening. 

 

 

Ad. 7. Eventuelt. 

Etablering af en leverandørliste over personer og firmaer der yder service til vores forening. 

Etablering af en aktivitetsliste over alle jobs i foreningen, påsat ansvarlig bestyrelsesmedlem. 

Dokumenter til rykkerprocedure omlægges til e-mail. 
 
 

Referent: Formanden. 


